
Protokół Nr 206

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 17 lutego 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 204 oraz Nr 20S posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane dla działki o numerze geodezyjnym 1102, położonej

w Maleńcu, stanowiącej własność Skarbu Państwa w użytkowaniu

wieczystym Powiatu Koneckiego,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o przyznanie wsparcia

finansowego na zakup lampy do tomografu komputerowego w kwocie

329940 zł,

b) Zespołu Szkół ponadpodstawowych Nr l w Końskich o zwiększenie

środków finansowych na współorganizację eliminacji regionalnych

IX Ogólnopolskiego Turnieju Maszyn Wiatrowych o kwotę 7 SOO zł .

S. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał

o sprawy, które miały być omawiane w obecności Dyrektora PCPR w Końskich

oraz Dyrektora DPS "Etola" w Rudzie Pi1czyckiej.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec oznajmił, że najego wniosek,

biorąc pod uwagę skomplikowany charakter w/w spraw odłożyłjedo rozpatrzenia

na odrębne posiedzenie Zarządu.

Innych uwag nie było.

Zarząd przyjął proponowany porządek obrad w wersji przedstawionej

przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokołyNr 204 oraz Nr 205 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad.3

a) Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody

na dysponowanie nieruchomościąna cele budowlane dla działki o numerze

geodezyjnym 1102, położonej w Maleńcu, stanowiącej własność Skarbu

Państwa w użytkowaniu wieczystym Powiatu Koneckiego. Oznajmił, że

przedmiotowa zgoda jest wymagana w związku z planowanym montażem

wielofunkcyjnej altany rekreacyjnej, którą można byłoby adaptować na

potrzeby sceny plenerowej. Dofinansowanie w/w operacji jest możliwe w

ramach Programu Operacyjnego "Rybactwo i morze" 2014-2020 oraz

konkursu ogłoszonegoprzez ŚwiętokrzyskąLokalną Grupę Działania.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wyraził

wątpliwości związane niniejszą uchwałą. Zwrócił uwagę, że jest wyrok

prawomocny sądu dotyczący określenia własności gruntu. Do wyroku została

złożona kasacja.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa podkreślił, że prawo do

dysponowania gruntem jest wymagane do dalszych czynności t.j. uzyskania

zgłoszenia budowlanego lub pozwolenia na budowę.
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Omówiono konieczność zaangażowania Wydz. Promocji i Kultury

w realizację projektów we współpracy ze stowarzyszeniami, instytucjami kultury

i innymi podmiotami działającymi na rzecz mieszkańców powiatu.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 10/2022 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Oznajmiła, że uchwała jest krótka. Dotyczy strony wydatkowej budżetu.

Zmiany zostały przygotowane na wnioski kierowników jednostek

i naczelników wydziałów Starostwa. Szczegółowo je omówiła.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 1112022 w przedmiotowej sprawie.

Ad.4

a) Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski przedstawił wniosek o przyznanie wsparcia finansowego na

lampę do tomografu komputerowego w kwocie ok. 339000 zł. Oznajmił,

że w związku z uszkodzeniem lampy szpital musiał zakupić nową w trybie

pilnym. Firma rozłożyła płatność na 6 rat. Jedna rata została zapłacona,

pozostało 5 rat do zapłaty, na które brakuje środków. W kwestii

uruchomienia nowego tomografu poinformował, że trwa procedura

w "Sanepidzie" i do końca lutego nowy tomograf powinien zacząć

pracować. Podkreślił, że Narodowy Fundusz Zdrowia zwraca za wszystkie

badania wykonane na tomografie. Dodał, że zostaną przeprowadzone

działania marketingowe dla pacjentów z innych województw.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy w chwili obecnej są

prowadzone badania na tomografie?
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Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że tak. Dodał, że lampę sprowadzono w ciągu trzech

dni od uszkodzenia.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, jak długi jest okres

oczekiwania na badanie.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że ok. 3 od 4 tygodni. Dodał ponadto, że brak środków

spowodowany jest m.in. koniecznością zwrotu do NFZ ok. 6 mln zł za

niewykonane w czasie pandemii procedury medyczne. Stwierdził, że gdyby nie

prowadzone rozmowy zwrot obejmowałbyjeszcze 4 mln zł. Omówił, jak sytuacja

kształtowała się w poszczególnych działach.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że w pierwszym

naborze w ramach projektu covidowego "Końskie Zdrowie" w propozycjach

szpitala nie znalazł się zakup tomografu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień podkreślając, że ZOZ nie przedkładał na liście proponowanych

zakupów tomografu komputerowego.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski oznajmił, że tomograf był uwzględniony we wniosku złożonym do

Ministerstwa Zdrowia wraz z modernizacją centralnej sterylizatorni na kwotę

20 mln zł. Podkreślił, że centralna sterylizatornia jest na chwilę obecną dla

szpitala zadaniem priorytetowym.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik powrócił do tematu lampy do

tomografu. Zapytał, czy szpital będzie mógł wykonywać więcej usług przy

wykorzystaniu urządzenia i z tego tytułu czerpać dodatkowy dochód?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że w przypadku uruchomienia obu urządzeń tak,jednak

zaznaczył, że jeden z lekarzy radiologów odszedł do pracy w szpitalu we

Włoszczowie, gdzie zaproponowano mu wyższe stawki wynagrodzenia.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał

o wysokość jednej raty?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że wynosi ona 56 502 zł.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała, czy kwota 20 mln zł

obejmuje również zakup i montaż tomografu komputerowego?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że dotyczy jedynie budowy centralnej sterylizatorni.

Zwrócił uwagę, że obecnie funkcjonująca sterylizatomia była modernizowana

w 2000 roku, czyli ma już 22 lata. Wymiana urządzeń jest konieczna. Wniosek

został złożony w ramach naboru Krajowego Funduszu Odbudowy na

maksymalną kwotę, tak aby nowobudowana sterylizatomia spełniała wszelkie

obowiązujące standardy.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała, czy w ramach

Krajowego Funduszu Odbudowy wymagany jest wkład własny?

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski odpowiedział, że nie jest wymagany wkład własny pieniężny.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan Wojciech

Przybylski opuścił posiedzenie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zaproponował,

aby powiat pokrył koszty jednej , przypadającej na miesiąc luty raty za lampę.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że dyrektor

ZOZ nie poinformował, iż szpital na cel zakupu lampy do tomografu wziął kredyt

kupiecki. Raty kredytu nie są wydatkiem inwestycyjnym. Zwróciła uwagę, że

w przypadku podjęcia decyzji o udzieleniu pomocy dla szpitala nie jest to dotacja

celowa i ma wątpliwości związane z tym, czy powiat ma prawne możliwości

spłaty rat kredytu zaciągniętego przez szpital.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec stwierdził, że dyrektor ZOZ

nie informuje Zarządu o swoich działaniach i bez konsultacji zakupił lampę.

Zarząd upoważnił Skarbnika Powiatu - Panią Edytę Drążkiewicz do

analizy sprawy, pod kątem możliwości spłaty raty kredytu kupieckiego

zaciągniętego przez szpital na zakup lampy do tomografu.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiławniosek Zespołu

Szkół Ponadpodstawwych Nr 1 w Końskich o zwiększenie środków

finansowych na współorganizację eliminacji regionalnych IX

Ogólnopolskiego Turnieju Maszyn Wiatrowych na łączną kwotę 7 500 zł.

Oznajmiła, że są to środki ponadbudżetowe i w jej ocenie szkoła powinna

zrealizować to zadanie w ramach własnego planu.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zawnioskował

o pozytywne rozpatrzenie wniosku. Poinformował, że uczestniczył w organizacji

olimpiady i jest to zadanie, które powinno być realizowane przez szkołę.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że jest to ważna

impreza cykliczna, którą trzeba kontynuować.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że do zadań

własnych szkoły należy organizacja olimpiad. Przypomniała o ciężkiej sytuacji

w oświacie i dużych dopłatach do realizacji zadań oświatowych. Położyła nacisk

na konieczność generowania oszczędności przez szkoły.

Zarząd postanowił odłożyć przedmiotowy wniosek do rozpatrzenia na

następne posiedzenie Zarządu w obecności Dyrektora ZSP Nr 1 w Końskich.

Ad.5

W sprawach różnych:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała o wydanym

nakazie wykonawczym nałożonym na firmę Opeus, pierwszego

wykonawcę realizowanego projektu termomodernizacji ZSP Nr 1
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w Końskich. Przypomniała historię sprawy. Stwierdziła, że połowę kary

udało się odzyskać z gwarancji ubezpieczeniowej. Nakaz opiewa na

pozostałą część kary, na kwotę 595 000 zł plus odsetki.

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzielił informacji na temat

sprawy audytu przeprowadzonego w Zespole Opieki Zdrowotnej

w Końskich. Stwierdziła, że dyrektor ZOZ w obligatoryjnym terminie

złożył zastrzeżenia do projektu wystąpieniapokontrolnego. Odniósł się do

wszystkich punktów. Przekazała pismo dyrektora Członkom Zarządu.

Podkreśliła, że materiałwymaga szczegółowej analizy.

• Ustalono termin spotkania z dyrektorami PCPR w Końskich oraz DPS

"Etola" w Rudzie Pilczyckiej na 1 marca b.r., na godz. 8°°.

• Omówiono kwestie dotyczące zabezpieczenia środków na regulację płac

pracowników Starostwa oraz jednostek organizacyjnych powiatu. Zarząd

postanowił rozwiązać rezerwę w celu zabezpieczenia środków na

podwyżki wynagrodzeń dla pracowników Starostwa.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 920 zamknął posiedzenie.

Na tym protokółzakończono.

Podpisy CzłonkówZarządu:

Grzegorz Piec

WiesławSkowron

JarosławStaciwa

Dariusz Banasik
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